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اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

سرویس ورزشی-
وزیر ورزش و جوانان ب�ا تجلیل از تیم ملی والیبال 
گفت، والیبال ایران به پدیده ای در ورزش جهان تبدیل 

شده است. 
وزیر ورزش و جوانان پنجش��نبه ش��ب با حضور در هتل 
المپیک، محل اقامت ملی پوش��ان والیبال از آنها تجلیل کرد.  
محمد عباسی در جمع والیبالیست ها گفت: همه شما می دانید 
زمانی که خارج از ایران مشغول رقابت های لیگ جهانی بودید، 
چه ش��وری در داخل ایجاد کردید. این شور خودباوری شما را 
در خارج از ایران تقویت کرد. همه قبول دارند والیبال ایران به 
پدیده ای در ورزش جهان تبدیل ش��ده است.  نخستین تجربه 
ش��ما در لیگ جهانی بود که برابر تیم های باقدرت که س��ابقه 
چندی��ن دوره حضور در لیگ جهانی را داش��تند، نتایج خوبی 
به دس��ت آوردید. این نش��انه خودباوری و قابلیت های فردی 

ملی پوشان است. 
عباسی با اشاره به جلسه هیات دولت به ملی پوشان گفت: 
همه ما به نتایج شما افتخار می کنیم. هفته گذشته در جلسه 
هیات دولت درباره همین موضوع صحبت کردم که قرار ش��د 
قبل از بازی با  آلمان به جمع ش��ما بیایم و "خس��ته نباشید" 
بگویم. ش��ما دو بازی سرنوشت ساز را پیش رو دارید که نتیجه 
تمام تلاش های شماس��ت. می دانید توقع ه��ا را بالا برده اید اما 
هر نتیجه ای که رقم بخورد، مردم باز هم به ش��ما می بالند. در 

پایان زمان نقل و انتقالات
طب��ق اعلام قبلی مس��ئولان س��ازمان لیگ برت��ر فرصت نق��ل و انتقلات 
س��یزدهمین دوره لیگ برتر به پایان رس��ید. در همین ارتباط حجت الله بهمنی 
روابط عمومی س��ازمان لیگ گفت: طبق اعلام قبلی فرصت نقل و انتقالات روز 
گذش��ته در تاریخ 20 تیر به پایان رسید. در مورد تمدید این زمان هنوز چیزی 
اعلام نش��ده اس��ت.البته این احتمال وجود دارد که زمان نقل و انتقالات تا فردا 

تمدید شود.
بازگشت استقلال

کاروان تی��م فوتبال اس��تقلال تهران بعد از برپای��ی اردوی یک هفته ای در 
اوکراین به تهران برگشت.

امیدواری مدیرعامل ملوان
صادق درودگر مدیرعامل باش��گاه ملوان گفت: در فصل گذشته باید نتیجه 

بهتری می گرفتیم. امیدوارم در فصل جدید طبق قابلیت هایمان نتیجه بگیریم.
دعوت استقلال از دیناموکیف

علی فتح الله زاده، مدیرعامل باشگاه استقلال در نشستی با مدیرعامل باشگاه 
دینام��و کی��ف اوکراین از وی دعوت کرد تا همراه ب��ا تیم فوتبال دیناموکیف به 
تهران س��فر کند. همچنین مقرر ش��د پروتکل همکاری میان دو باشگاه هم به 

امضا برسد.
ثبت قرارداد اعضای تیم پرسپولیس

مربیان و بازیکنان تیم فوتبال پرس��پولیس پس از دیدار با ملوان بندرانزلی 
راهی هیات فوتبال استان تهران شدند و قراردادهای خود را در حضور شیرازی، 
رئیس هیات فوتبال استان تهران به ثبت رساندند.لازم به یادآوری است که بازی 

پرسپولیس و ملوان با تساوی بدون گل به پایان رسید.
تمدید قرارداد ساموئل با استقلال 

س��اموئل هافبک اهل ترینیداد  و توباگوی استقلال برای تمدید قراردادش با 
آبی ها به توافق رسید. وی روز گذشته وارد تهران شد. 

آخرین بازی تدارکاتی پرسپولیس
تیم فوتبال پرسپولیس در آخرین بازی تدارکاتی خود چهارشنبه هفته آینده 

به مصاف تیم فوتبال سایپا خواهد رفت.
تغییرات در دپارتمان داوری

رئیس کمیته داوران فدراس��یون فوتبال گف��ت که پس از تکمیل آیین نامه 
کمیت��ه داوران ف��ردی را برای تص��دی ریاس��ت دپارتمان داوری ب��ه دبیرکل 
فدراسیون معرفی می کند. اصفهانیان ادامه داد: قبلا محمد فنایی را برای تصدی 
این پست معرقی کرده بودم اما چون اینکار قبل از تدوین آیین نامه کمیته بود، 

فعلا منتفی است.
تبرئه بازیکن تراکتورسازی

ایران پوریان بازیکن تیم تراکتور سازی که در تست دوپینگ نتیجه آزمایش 
مثبت اعلام شده بود پس از ارایه مستندات، تبرئه شد. 

بازگشت کی روش به تهران
کارلوس کی روش که س��فری به برزیل داش��ته بود، این کشور را به مقصد 
پرتغال ترک کرد تا دیداری با خانواده خود داش��ته باش��د. قرار اس��ت سرمربی 
تیم ملی فوتبال هفته آینده به ایران بازگردد و تمرینات تیم ملی را دنبال کند. 

زمان خداحافظی توتی
کاپیتان باش��گاه رم زم��ان کناره گیری خود از دنیای فوتب��ال را اعلام کرد. 
توتی گفت: فصل آینده آخرین فصلی است که پیراهن رم را بر تن خواهم کرد. 

3 بازیکن جدید در مس
باشگاه مس کرمان روز گذشته فرزاد محمدی مهاجم و شیرازی مدافع نفت 
مسجد سلیمان را جذب کرد. ابرقویی مدافع تیم آلومینیوم هرمزگان هم با عقد 

قرارداد رسمی به مس کرمان پیوست.
مصاف راه آهن و سپاهان

تیم فوتبال راه آهن روز دوش��نبه در ششمین بازی تدارکاتی و آماده سازی 
پیش از آغاز فصل خود به مصاف تیم سپاهان می رود. 

حاتمی در فولاد
فرزاد حاتمی مهاجم فصل گذشته استقلال پنجشنبه شب آخرین مذاکرات 
خود را با مس��ئولان فولاد انجام داد و به مدت یک فصل با این تیم قرارداد امضا 

کرد. 
تمدید قرارداد حاج صفی

احسان حاج صفی ملی پوش سپاهان پنجشنبه رسما قرارداد خود را به مدت 
دو فصل با زردپوشان تمدید کرد. 

10 باش�گاه لیگ برتری همچنان بدهکارند و طبق رای کمیته انضباطی 
حق ثبت قراردادها را ندارند در حالیکه زمان نقل و انتقالات پنجشنبه شب 

به پایان رسیده است.
کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال در پایان لیگ دوازدهم اعلام کرد باشگاه های 
بده��کار حق ثبت قرارداد بازیکنان ش��ان را برای فصل آین��ده ندارند و تا زمانی که 
بدهی های ش��ان را پرداخت نکنند فعالیت های فوتبالی آنها تعلیق اس��ت.13 باشگاه 
لیگ برتری نام ش��ان در فهرست باشگاه های بدهکار بود. مسئولان کمیته انضباطی 
بارها به این س��وال خبرنگاران ورزش��ی پاس��خ دادند که آیا می توانید اس��تقلال و 
پرسپولیس را از لیگ بخاطر بدهی حذف کنید؟ که آنها نیز گفتند همه برابر قانون 
یکس��ان هس��تند حتی دو باشگاه  بزرگ و پرطرفدار پرس��پولیس و استقلال. زمان 
موعود فرا رسید و نقل و انتقالات لیگ سیزدهم طبق اعلام مسئولان سازمان لیگ 
س��اعت 24 روز پنجش��نبه 20 تیرماه به پایان رس��ید. همه منتظر بودند بدانند که 
وضعیت ثبت قرارداد بازیکنان اس��تقلال و پرسپولیس و س��ایر باشگاه های بدهکار 
چگونه خواهد بود؟پرس��پولیس اما روز پنجش��نبه قرارداد تمام��ی بازیکنانش را در 
هیئت فوتبال تهران ثبت کرد. این در حالی است که باشگاه استقلال به دلیل برپایی 
اردو در اوکراین این کار را انجام نداد. اس��ماعیل حس��ن زاده رئیس کمیته انضباطی 
در مورد وضعیت باشگاه های بدهکار و چگونگی ثبت قرارداد بازیکنان پرسپولیس و 
س��ایر باشگاه های بدهکار در هیئت های فوتبال، گفت: تا جایی که من می دانم فقط 
س��ه باشگاه لیگ برتری از جمع 13 باش��گاه بدهکار بدهی هایشان را تسویه کردند. 
گس��ترش فولاد تبریز، س��ایپا و راه آهن باشگاه های بدهکار لیگ برتری هستند که 
بدهی های شان را به طور کامل تسویه کردند. تراکتورسازی و صبای قم نیز بخشی از 
بدهی هایش��ان را پرداخت کرده اند اما تسویه حساب کامل نشده است.رئیس کمیته 
انضباطی در مورد اینکه پس چطور تقریبا تمامی باشگاه های بدهکار قراردادهایشان 
را ثبت کرده اند، گفت: من نمی دانم در این دو روز پنجشنبه و جمعه چه اتفاقی رخ 
داده اس��ت. شاید باشگاه های بدهکار اقداماتی در مورد بدهی ها یشان در این دو روز 
انجام داده اند که ما از آن بی خبریم . حالا باید به انتظار روشن شدن ماجرا نشست و 
دید که آیا باشگاه های بدهکار بدهی خود را پرداخت کرده اند یا اینکه قانون را دور 
زده اند و بدون تسویه حساب مالی با طلبکاران خود ، اقدام به ثبت قرارداد بازیکنان 
خود نموده اند؟!  در صورتی که باشگاه ها اقدام به دور زدن قانون کرده باشند، باید 
فدراس��یون فوتبال را به عنوان مقصر اصلی قلمداد کرد زیرا آقایان چند هفته قبل 

قانونی را وضع کرده اند که خودشان توانایی اجرای آن را نداشته اند! 

وزیر ورزش و جوانان در مراسم تجلیل از ملی پوشان کشورمان :

والیبال ایران، پدیده ای در ورزش جهان است

مجموع تاکید می کنم با هیچ زبانی نمی توانیم احساس قلبی ام 
را بیان کنم. ش��ما هدفتان ش��اد کردن دل مردم بوده ولی ما 
برای تلاش هایتان پاداشی در نظر گرفته ایم که دقیقش را آقای 
داورزن��ی خواهد گفت.  در ادامه محمدرض��ا داورزنی، رئیس 
فدراس��یون والیبال گفت: درباره پاداش نیز هم اکنون چیزی 
نمی گوی��م، بعد از مس��ابقه دوم برابر آلم��ان درباره آن حرف 

می زنیم تا وزیر محترم ورزش پاداش ها را بالاتر ببرد. همچنین 
قرار شد ملاقاتی با رئیس جمهور داشته باشیم تا والیبالیست ها 
به اندازه فوتبالیست ها پاداش داشته باشند. در هر حال اگر به 
ورزش موفق تس��هیلات داده می شود، باید به دیگر رشته های 
موفق نیز همان تس��هیلات داده شود تا دلخوری ایجاد نشود.  
پس از صحبت های داورزنی، عباس��ی عنوان کرد: پاداش 50 

میلیونی که به فوتبالیس��تها داده شده پس از بازی با آلمان به 
والیبالیست ها هم پرداخت می شود . 

مشکلات تمام شده است
پس از این نشست صمیمانه وزیر ورزش و جوانان در جمع 
خبرنگاران حاضر شد و گفت: تعلیق فدراسیون ها مسئله ای بود 
که در گذش��ته وجود داش��ت و حالا کاملا برطرف شده است. 
ما باید اقتدار داخلی خودمان را در ورزش حفظ کرده و تحت 
تاثیر عوامل خارجی قرار نگیریم. باید اثرگذاری داشته باشیم. 
باید در عرصه جهانی از قواعد و اقتدار خودمان حمایت کنیم. 
وزیر ورزش و جوانان ادامه داد: درباره تعلیق ها هیچ نگرانی ای 
نمی بینم؛ چرا که معتقدم مش��کلات از بین رفته است. درباره 
فدراس��یون کش��تی نیز باید بگویم که انتخابات فدراسیون ها 
باید به موقع برگزار ش��ود. مجمع دمکراتیک فدراسیون ها نیز 
مسئول برگزاری انتخابات اس��ت که خود این مجمع تصمیم 
گرفت تا انتخابات فدراس��یون کش��تی برگزار نشود. هیچ نامه 
تعلیق��ی از طرف فدراس��یون جهانی کش��تی ندیدم و چیزی 
به دس��ت من نرس��یده است. عباس��ی درباره وضعیت محمد 
رویانیان در پرسپولیس هم گفت: مدیریت دو باشگاه استقلال 
و پرس��پولیس به کار خود ادامه می دهند. ما نیز از آنهاحمایت 
می کنیم اما ممکن اس��ت به دلیل مسائل مدیریتی تغییراتی 
ایجاد ش��ود. ستاد نیروهای مسلح موافق به ادامه کار رویانیان 

در پرسپولیس نیست اما ما پیگیر هستیم.  

ماه ژوئن که مصادف با صعود به رقابتهای جام جهانی 
2014 برزیل بود تا س�ال های س�ال در خاط�ر ایرانی ها 
خواهد ماند. پس از اینکه ایران حضور در رقابتهای جام 
جهانی 2010 آفریقای جنوبی را از دس�ت داد "کارلوس 
کی روش"با این تیم مجددا طلایه دار تیم های آس�یایی 

شده است.
س��ایت فدراسیون بین المللی فوتبال - فیفا - در گزارش 
ویژه ای پیرامون تیم ملی ایران نوشت: صرفنظر از جواز حضور 
در ج��ام جهانی برزیل، تیم ملی ایران به خاطر نتایجی که در 
مقدماتی جام جهانی در ماه گذش��ته کس��ب کرد 15 پله در 
ج��دول رده بندی فیفا ارتقا پیدا کرد تا آنجا که این تیم را در 
رده 52 جه��ان قرار داد.روند درخش��ان پیروزی های ایران در 
ماه ژوئن از دوحه آغاز ش��د جایی که ایرانی ها با تک گل رضا 
قوچان نژاد مقابل قطر به برتری رس��یدند. این تیم سپس در 
تهران با نتیجه 4 بر صفر تیم لبنان را در هم کوبید. قوچان نژاد، 
محمدرضا خلعتبری و کاپیتان جواد نکونام گل های ایران را به 
ثمر رس��اندند. اما بی تردید بزرگترین نتیجه تیم ایران در ماه 
ژوئ��ن به پیروزی مقابل کره جنوبی در اولس��ان باز می گردد.
قوچ��ان نژاد در این بازی دوباره گلزنی کرد که این پنجمین و 
مهم ترین گل این بازیکن برای فوتبال ایران بود؛ گلی که سبب 

  A ش��د ایران با 16 امتیاز بالاتر از ک��ره جنوبی در صدر گروه
قرار بگیرد و راهی جام جهانی 2014 برزیل شود.فوتبال ایران 
در س��ال 2012 در جایگاه 59 رده بندی فیفا قرار داشت و در 
سال قبل از آن هم در جایگاه 67 بود. این پیروزی ها سبب شد 

که فوتبال ایران به بالاترین رده بندی سال دست پیدا کند.
فوتبال ایران رقابتهای مقدماتی جام جهانی برزیل را خوب 
آغاز نکرد و از سه مس��ابقه فقط 4 امتیاز کسب کرد: پیروزی 
مقابل ازبکستان، یک تساوی مقابل قطر و شکست برابر لبنان. 
ای��ران پ��س از اینکه در دیدار چهارم کره جنوبی را شکس��ت 
داد و ب��ه ازبکس��تان باخت به موقع تغییر جهت داد و با س��ه 
پیروزی پیاپی توانس��ت برای چهارمین ب��ار به رقابتهای جام 
جهانی صعود کند.سوت پایان بازی مقابل کره جنوبی مصادف 
شد با شادی بی حد و حصر ایرانی ها در تهران و دیگر شهرها. 
کی روش که از عملکرد بازیکنانش به خوشحالی فراوانی رسیده 
بود، در این خصوص گفت: مهم ترین چیز جایی است که شما 
رقابتها را به پایان می رسانید و نه جایی که آن را آغاز می کنید. 
ما موفق به انجام کاری ش��دیم که هر تیمی توان انجام آن را 
ن��دارد. جا دارد که از همه بازیکنان��م به خاطر تلاش هایی که 
در رقابته��ای مقدماتی انجام دادند تش��کر کنم و همین طور 

فدراسیون فوتبال ایران.

سرپرست سازمان لیگ می گوید می گوید در دیدار اخیر مسئولان فدراسیون فوتبال با رئیس مجلس شورای 
اسلامی گام هایی بلند برای فوتبال کشور برداشته شده است. 

اعضای اصلی فدراسیون فوتبال عصر پنجشنبه راهی بهارستان شدند و با علی لاریجانی ریاست مجلس شورای اسلامی دیدار 
کردند. در این دیدار رئیس مجلس از مسئولان فدراسیون خواست تا دو کارگروه ویژه برای تدوین قوانین باشگاهداری و حمایت 
از تیم های ملی تشکیل دهند. مهدی تاج سرپرست سازمان لیگ برتر در این باره گفت: در این دیدار ما از ریاست محترم مجلس 
خواستیم تا نمایندگان محترم با کمک به فوتبال در تدوین نظام باشگاهداری ، زمینه ساز پیشرفت فوتبال مان شوند.من در این 
دیدار برای آقای لاریجانی تشریح کردم که بر اساس استانداردهای فیفا و کنفدراسیون فوتبال آسیا که ما هم چاره ای غیر از گام 
برداشتن به آن سو نداریم ، باشگاه ها بخش عمده درآمدهایشان یعنی بیش از 20 درصدش را از سود حاصل از برگزاری بازی ها 
در روز مسابقه کسب می کنند. به همین دلیل چاره ای نخواهیم داشت غیر از واگذاری مالکیت ورزشگاه ها به باشگاه های ورزشی. 
وقتی باشگاه مالک ورزشگاه باشد، خودش بلیت فروشی می کند. تبلیغات دور زمین را می گیرد و خودش فروش اقلام ورزشی 
را بر عهده می گیرد و با این مکانیسم می تواند درآمدزایی کند. تاج ادامه داد: طرح دومی هم بود که مورد توجه ریاست مجلس 
ش��ورای اس��لامی قرار گرفت. اینکه قانونی وضع شود تا تیم ها به جای برداشت مستقیم از بودجه های دولتی و بی پاسخگویی ، 
این پول را در ازای پخش تلویزیونی بازی ها بگیرند و بر اساس رتبه ای که در لیگ برتر یا جام حذفی بدست می آورند. قرار شد 
تا ما در کوتاه ترین مدت ، یک لایحه خوب بنویسیم به همراه لایحه حمایت از تیم ملی در اختیار مجلس محترم قرار بدهیم تا 

نمایندگان مردم بعد از کار کارشناسی با طرحی دو فوریتی بتوانند این قوانین را تصویب کنند. 

كمک مجلس برای واگذاری ورزشگاه ها و حق پخش تلویزیونی به باشگاه ها 

اعضای تیم ملی تکواندو ایران برای حضور در بیس�ت و یکمین دوره رقابتهای قهرمانی جهان صبح پنجش�نبه 
تهران را به مقصد "پائوبلا"ی مکزیک ترک کردند.

 این دوره از رقابتها 24 تیرماه به میزبانی مکزیک با حضور 871 تکواندو کار از سراسر جهان در شهر "پائوبلا" آغاز می شود. در 
حالی که تیم چهار نفره بانوان یک روز زودتر تهران را به قصد حضور در این مسابقات ترک کرده بود، بامداد پنجشنبه نیز اعضای 
تیم مردان و رئیس و دبیر فدراسیون به همراه دو داور بین المللی راهی مکزیک شدند. امید عمیدي،  مسعود حجي زواره،  محمد 
خمس��ه،  س��جاد مرداني،  بهنام اسبقي،  هادي مستعان،  احس��ان نقیب زاده و مهدي خدابخشي اعضای تیم ، سید محمد پولادگر 
سرپرست تیم ،  غلامحسن ذوالقدري مدیر تیم،  مرتضي کریمي سرمربي مرتضي سلطاني و هادی افشار مربیان تیم، شهرام اربابي 
و حافظ مهدوي به عنوان داور بین المللي راهی مکزیکو سیتی شدند. طبق برنامه اعلام شده از سوی کمیته برگزاری، مسابقات 
تکواندو قهرمانی جهان در سال 2013 از روز 24 تیرماه )15 جولای( با برگزاری مبارزات اوزان 46- کیلوگرم بانوان و 58- کیلوگرم 

مردان آغاز می شود که فریده رشیدی و هادی مستعان نمایندگان کشورمان خواهند بود. 

سفر تیم ملی تکواندو به مکزیک
تیم ملی بس�کتبال ایران در ادامه جام ویلیام جونز 

موفق به پیروزی 86 بر 62 مقابل نماینده آمریکا شد.
تیم ملی بس��کتبال در ادامه بازیه��ای بدون باخت ویلیام 
جونز با تیم آمریکا روبرو ش��د و این تیم را با نتیجه 86 بر 62 
شکس��ت داد. در اولین دیدار دیروز تیم لبنان شکست دیگری 
را با نتیجه 69 بر 67 مقابل اردن متحمل شد. بعد از این دیدار 
ایران با آمریکا روبرو ش��ده و در کوارترهای اول، سوم و چهارم 
ب��ا نتایج 26 بر 11، 25 بر 22 و 20 بر 14 برنده ش��د. کوارتر 
دوم بازی 15- 15 مس��اوی تمام ش��د.  در ای��ن دیدار صمد 
نیکخواه، امی��ر صدیقی و محمد حس��ن زاده غایب بودند اما 
اوشین س��اهاکیان که با مصدومیت در بازی دیروز غایب بود 
در ترکیب اولیه تیم همراه کامرانی، آفاق، جمشیدی و حدادی 

به میدان رفت.

برتری تیم ملی بسکتبال
 برابر نماینده آمریکا

فدراسیون فوتبال در دور زدن قانون مقصر است
قرارداد باشگاه های بدهکار

 چگونه به ثبت رسید؟!

وزیر ورزش روس�یه برای س�فر به ایران ابراز تمایل 
کرد.

در حاشیه مس��ابقه های وزنه برداری بازی های دانشجویان 
جهان وزیر ورزش روس��یه برای س��فر به ایران در گفت وگو با 
سرکنسول ایران در کازان ابراز تمایل کرد و درخواست داشت 
که شرایط برای سفر و دیدار با مقامات ورزشی ایران مهیا شود. 
پیش از این و به دنبال س��فر محم��د رویانیان و علی دایی به 
کازان و امضای قرارداد همکاری با باشگاه فوتبال روبین کازان، 
میخان��وف رئیس جمهور و موتکو وزیر ورزش تاتارس��تان نیز 
برای س��فر به ایران ابراز تمایل کردند که وزیر ورزش روس��یه 
پس از اطلاع از درخواس��ت مقامات تاتارس��تان برای سفر به 
ایران از سرکنس��ول ایران در کازان خواست که شرایط را برای 

حضورش در ایران فراهم کند.

ابراز تمایل وزیر ورزش روسیه 
برای سفر به ایران 

گزارش ویژه فیفا از تیم ملی فوتبال  

ش��هید »بهرام صفری« تابستان 1345 در 
روس��تای دش��تچی در خانواده ای زحمت کش 

متولد شد.
در کودک��ی از مه��ر و محبت مادر محروم 
ش��د و با عشق و علاقه درس را با مشقت ادامه 
داد و در س��ن نوجوانی عضو بس��یج شد و در 

اوایل سال 62 وارد منطقه جنگی شد.
در وصیت نامه اش آمده است:

خدا را ش��کر می کنم ک��ه این توفیق را به 

به یاد بسیجی شهید »بهرام صفری«
حسین)ع( امروز خمینی است

من داد و در این نوجوانی توانس��تم با حضورم  به ندای حسین زمان لبیک گویم 
و دین خدا را حمایت کنم.

ای دوستان! نماز نماز نماز اولین عشق به خداست.
ای دوستان! عاشورا عاشورا عاشورا را هر روز با علاقه بخوانید.

ای دوس��تان! کربلا کربلا کربلا امروز ایران اس��ت غافل نشوید وگرنه دوباره 
یزید می آید.

ای دوس��تان! حسین حسین حس��ین امروز خمینی است قدر او را با اطاعت 
بدانید. آری این قهرمان بسیجی پس از مدتها حضور در جبهه عاقبت در عملیات 

در دوم اسفند 1362 با افتخار به شهادت رسید. 

خرم  آباد- خبرنگار کیهان:
تا پایان امس�ال بی�ش از 1/5 میلیون واحد 
جدید مسکن مهر در سراسر کشور به بهره برداری 

می رسد.
وزیر راه و شهرس��ازی که برای افتتاح چند پروژه 
عمرانی به اس��تان لرس��تان س��فر کرده بود در جمع 
خبرن��گاران با بی��ان این مطلب که تاکنون س��اخت 
4 میلیون و 300 هزار واحد مسکن مهر در سطح کشور 
شروع شده است افزود: از این تعداد 2 میلیون و 188 
هزار واحد تکمیل و تحویل متقاضیان شده که تلاش 
ما بر این است تا عمده مسکن های نیمه تمام را تا پایان 
سال 92 به اتمام برسانیم و تحویل متقاضیان دهیم.

مهن��دس علی نیک��زاد ثمرین اف��زود: در بخش 
روس��تایی 520 هزار واحد با پیش��رفت 50 درصدی 
و ی��ک میلیون واحد در بخش ش��هری با 70 درصد 

پیشرفت در دست ساخت است.
نیکزاد با بیان این نکته که در سال 84 تعداد 322 
هزار واحد مسکونی در استان لرستان عملیات اجرای 
آنها آغاز شده بود اضافه کرد: ساخت 142 هزار واحد 
از آنها ش��روع شده و 92 هزار واحد نیز به متقاضیان 

تحویل داده شد.
وی گفت: در این سفر نیز 15 هزار واحد مسکونی 
طرح مس��کن مهر در اس��تان لرس��تان افتت��اح و به 

متقاضیان تحویل شد.
نیکزاد افزود: 35 هزار واحد مسکونی طرح مسکن 
مهر در حال س��اخت است و تا پایان سال، آنها نیز به 

بهره برداری می  رسند.
وی اضاف��ه کرد: 4 ه��زار میلیارد تومان در بخش 

واحدهای مسکونی مسکن مهر هزینه شده است.
وزیر راه و شهرسازی با بیان این مطلب که در طول 

این 8 س��ال به اندازه همه تاریخ راه آهن ساخته شده 
یا در دس��ت احداث داریم، خاطرنشان کرد: در دولت 
نهم و ده��م 2500 کیلومتر راه آهن احداث و تحویل 
شده و 8500 کیلومتر نیز در دست احداث می باشد.

وی گفت: با پیگیری ها و تلاش  های مستمر دکتر 
دهمرده استاندار لرستان و مسئولان استانی در بخش 
توس��عه زیرس��اخت ها، راه  آهن، آزاد راهها و مس��کن 

پیشرفت قابل توجهی حاصل شده است.
بازدید از بیمارستان الیگودرز، بیمارستان بروجرد، 
افتتاح س��الن 2500 نفری الیگ��ودرز، بازدید از طرح 
توسعه محور خرم آباد - بروجرد و بهره برداری از محور 
15 کیلومت��ری 4 خطه بروجرد-اش��ترینان از جمله 
برنامه های این س��فر یک روزه وزیر راه و شهرس��ازی 

به لرستان بود.
مدیر کل راه و شهرس��ازی لرستان نیز در مراسم 

افتت��اح چهار خطه بروجرد به اش��ترینان گفت: برای 
احداث چهار خطه بروجرد به اش��ترینان تا سه راهی 
نهاوند، به طول 15 کیلومتر 21 میلیارد تومان اعتبار 

هزینه شده است.
مهندس شهرام ملکی افزود: عرض مفید این چهار 
خط��ه 26/30 متر اس��ت و علائم ایمنی و گاردریل و 
چراغ های چشمک زن نیز در محدوده زیرگذرها نصب 

شده است.
وی اظه��ار کرد: در احداث چهار خطه بروجرد به 
اش��ترینان تعداد 23 دهنده پل و دو پل زیرگذر برای 
دسترسی به روستاهای منطقه نیز احداث شده است.
ملکی اضافه کرد: با احداث این چهار خطه ضمن 
بالا رفتن ضریب امنیت مس��افران در حین رانندگی 
ب��ه مقدار قاب��ل توجهی در وقت و مصرف س��وخت 

صرفه جویی خواهد شد.

وزیر راه و شهرسازی در لرستان خبر داد

بهره برداری از 1/5 میلیون مسکن مهر تا پایان امسال در كشور

فرد خیری ساخت بزرگترین مدرسه خیرساز 
را در مشکین شهر متقبل شده که احداث آن با 

همراهی مسئولان آغاز شده است.
به گزارش خبرگزاری ف��ارس از اردبیل، فرماندار 
مشکین شهر عصر پنجش��نبه با اعلام این مطلب در 
مراسم آغاز عملیات اجرایی پروژه فوق که در مشکین 
شهر برگزار ش��د، اظهار داشت: این مدرسه به کمک 
خیر مدرسه ساز عبادالله فتح اللهی شهردار منطقه 19 
تهران احداث می شود که از تعهدات ششمین جشنواره 

خیران مدرسه ساز است.
س��ید حمید عباداللهی با ی��ادآوری اینکه خیران 
مدرسه س��از برای ساخت مدرس��ه در این شهرستان 
43 میلیارد ریال تعهد کردند، افزود: تا مهرماه مدرسه 
خیران دو کلاسه روستای ارجق به بهره برداری می رسد.

وی در ادامه تصریح کرد: امیدواریم با کمک خیران 
مدرسه دیگری که چند سالی است عملیات اجرایی آن 
شروع شده و قرار است به همت باشگاه استیل آذین و 
خیر تهرانی تکمیل شود، به آموزش و پرورش تحویل 

داده شود.
عباداللهی در ادامه خاطرنشان کرد: دستگاه دولتی 
بویژه آموزش و پرورش با محدودیت اعتبارات خود به 
تنهایی قادر نیست پروژه های عمرانی و مدرسه سازی 
را به سرانجام برساند و خیران در قالب مجامع استانی 
و شهرستانی به کمک آموزش و پرورش آمده اند تا از 

این طریق بتوانند در امر مدرسه سازی سهیم باشند.
بر اس��اس همین گزارش، فرماندار مشکین شهر 
یادآور ش��د: انتظار می رود بزرگترین مدرسه خیرساز 

در مشکین شهر که با سرمایه گذاری 14میلیارد ریال 
احداث می شود به سرعت تکمیل شده و بهره برداری 

از آن بموقع انجام شود.
وی مدرسه سازی را یک کار خداپسندانه و ذخیره 
اخروی در تحصیل و ارتقای آموزش نسل آینده توصیف 
کرد و ادامه داد: بیشتر خیران دوست دارند در مناطق 
روستایی واحدهای آموزشی خود را احداث کنند که 
این نشان از اهتمام آنها به کارهای نیک و خداپسندانه 

و رفع محرومیت ها دارد.

در مشکین شهر آغاز شد

احداث بزرگترین مدرسه خیرساز با 14 میلیارد ریال سرمایه گذاری

اراک- خبرنگار کیهان:
16 دانش آم�وز برتر مس�ابقات قرآنی کش�ور، در میان 

استقبال مردم، وارد اراک شدند.
این دانش آموزان در سی ویکمین دوره مسابقات سراسری قرآن 
و معارف اس��لامی که در مشهد برگزار شد، رتبه های اول تا پنجم 
کشوری را در رشته های تفسیر قرآن، نهج البلاغه و صحیفه سجادیه 

به دست آوردند.
از این تعداد دانش آموز، 9 نفر دختر و 7 نفر پسر هستند.

استقبال از برترین های مسابقات قرآن 
کشور در اراک

گندم یکی از محصولات کشاورزی است که 
در کرمانش�اه به میزان قابل توجهی برداش�ت 
می شود و در هنگام برداشت دانه های طلاگونه 
این برکت الهی در تلألو نور آفتاب می درخشد.
به گزارش خبرگزاری فارس از کرمانشاه، استان 
کرمانش��اه با برخ��ورداری از آب و هوای مناس��ب و 
زمین های حاصلخیز از موقعیت خوبی برای کشاورزی 

بهره مند است.
دشت های وس��یعی در اس��تان کرمانشاه وجود 
دارد که با همت مردمان این دیار هر ساله زیرکشت 

محصولات مختلف از جمله گندم که به دو شکل آبی 
و دیم کشت می شود می رود.

دشت ها و زمین های کشاورزی زیر کشت گندم 
در فص��ل به��ار همچون فرش��ی عظی��م و مخملی 
س��بز رنگ گسترده می ش��ود و در هنگام برداشت، 
دانه های طلا گونه این برکت الهی در تلألو نور آفتاب 

می درخشد.
کش��اورزان کرمانشاه از مرحله کاشت تا برداشت 
با بهره گیری از اصول علمی، محصولات خود را روانه 

بازار می کنند.

درخشش دانه های طلا در زیر نور آفتاب

به رغم وعده مسئولان مبنی بر جلوگیری از 
خروج گندم قاچاق خروج این محصول از اردبیل 

همچنان ادامه دارد.
به گزارش خبرگزاری فارس از اردبیل، در جلس��ه 
عصر پنجشنبه بررسی آخرین وضعیت خرید گندم در 
منطقه مغان، رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
استان اردبیل با تأیید ضمنی این قاچاق از طریق مرز 
جاده مشکین شهر- اهر به سمت کشور ترکیه و عراق 
گفت: به نظر می رسد برخی از افراد سودجو قصد دارند 
از این طری��ق گندم مرغوب منطقه مغان را از طریق 

مرزها خارج کرده و به کشور دیگر بفروشند.
ارژن��گ عزیزی با یادآوری اینکه در حد بضاعت و 
توان خود سعی کردیم جلو این خروج بی رویه و قاچاق 
را بگیریم، تصریح کرد: به نظر می رسد به دلیل برخی 
قصور و کوتاهی ها این قاچاق و خروج غیرقانونی ادامه 

دارد که باید وضعیت کنترلی را تشدید کرد.
وی در ادامه سخنان خود خاطرنشان کرد: در یک 
ماه گذش��ته بیش از 60هزار تن گن��دم مازاد بر نیاز 
کش��اورزان خریداری شده و 420 میلیارد ریال نیز به 

حساب کشاورزان واریز شده است.
عزیزی اضافه کرد: خرید گندم به قیمت تضمینی 
7ه��زار و 200 ریال همچن��ان ادامه دارد و ما در حد 
توان سعی کردیم خریداران بخش خصوصی را نیز ملزم 

کنیم تا این قیمت را رعایت کنند اما به نظر می رسد، 
نمی توان کنترل زیادی را بر این نرخ داش��ته و بخش 

خصوصی را ملزم به این کار کرد.
براساس این گزارش، اما برغم طرح این مسائل در 
منطقه مغان که تولید با کاهش چش��مگیری روبه رو 
بوده و برداش��ت محصول اغل��ب از مزارع آبی صورت 
می گیرد مشکلاتی را نیز برای کشاورزان به وجود آورده 
به طوریکه در تحویل محصول و بهای گندم تحویلی 
اکثر زارعان منطقه مغان با دغدغه ها و مشکلاتی روبه رو 
هستند که به نظر می رسد به دلیل بی توجهی مسئولان 
دامنه این مش��کلات افزون تر شده و زارعان همچنان 

چشم انتظار حل این مشکلات خود هستند.
در کن��ار قاچاق گندم از برخ��ی مبادی خروجی 
استان و همچنین پرداخت نشدن به موقع بهای گندم 
خریداری ش��ده آنچه که در این بین برای کشاورزان 
منطقه آزاردهنده اس��ت ایرادگیری بی جای متولیانی 
اس��ت که در خرید گندم دس��تی در آت��ش دارند به 
طوریکه همین ایرادگیری های نابجا س��بب ش��ده تا 
زارعان بیش��تر تمایل داش��ته باشند تا محصول خود 
را ب��ه قیمت بالات��ر از نرخ تضمینی به واس��طه گران 
و دلالانی بفروش��ند ک��ه در مناطق گندم خیز کمین 
کرده ان��د تا محصول را خریداری و بارگیری کرده و از 

استان خارج کنند.

خروج قاچاق گندم از اردبیل
 همچنان ادامه دارد

اراک - خبرنگار کیهان:
آموزش�ی  و  علم�ی  مراک�ز  توس�عه  ب�رای  هرس�ال 
برنامه ریزی های متعددی انجام می شود که عمده ترین این 

برنامه ها را خیرین اجرا می کنند.
مدیرحوزه های علمیه کشور در سفر خود به تفرش با بیان مطلب 
بالا افزود: مردم ایران به خاطر علاقه ای که به نظام و زنده نگهداشتن 
فرهنگ اسلامی دارند، با اهدای زمین و کمک های نقدی و غیرنقدی 

تاکنون کمک های بزرگی به گسترش مراکز دینی کرده اند.
حجت الاسلام والمسلمین حسینی بوشهری، از گسترش مراکز 
حوزه علمیه بانوان خبرداد و اظهار کرد: در بخش حوزه های علمیه 
آقایان از نظر وجود مدارس مشکلی نداریم، اما در بخش بانوان باید 

مدارس را افزایش بدهیم.

سرویس شهرستانها-
جامعه مدرسین حوزه علمیه قم با صدور بیانیه ای ابراز 

نگرانی خود را از تحولات سیاسی مصر اعلام کرد.
در بیانیه جامعه مدرس��ین حوزه علمیه قم آمده است:انقلاب 
بیدارگرایان��ه  ملت بزرگ مصر در برابر اس��تبداد و خودکامگی، 
برگی زرین در تاریخ کهن آن دیار بود، اما این روزها این کش��ور 
بزرگ و متمدن، دستخوش درگیری ها و خونریزی های تأسف باری 
اس��ت. درگیری هایی که می تواند این کشور مهم را به سرنوشتی 
مبهم و پیچیده س��وق داده و کل منطقه را تحت تاثیر خود قرار 

دهد.
این بیانیه می افزاید: جامعه مدرسین حوزه علمیه قم با نگرانی و 
حساسیت تمام این تحولات را دنبال می کند و مشفقانه از طرفین 
درگیر تقاضا می کند تا به منطق قرآن که گفت وگو و جدال احسن 
است، رو بیاورند و دست از برادرکشی بردارند. وفاداری به اصول 
گفت وگو و پرهیز از خشونت، تنها راه حل اختلافات فعلی و گریز 
از بحران سیاس��ی است. در این میان نقش علما و رهبران دینی 

در هدایت و آرام سازی اوضاع، بی بدیل خواهد بود.
در ادامه بیانیه آمده است: درگیری های مصری-مصری  هیچ 
ثمره ای جز خوشنودی دشمنان قسم خورده امت اسلامی به ویژه 
کیان صهیونیس��تی  که از جریان بیداری اس��لامی زخم خورده 

است، ندارد.
بیانیه در پایان می افزاید: در آغاز ماه مبارک رمضان از خداوند 
متعال مسئلت می کنیم که هرچه زودتر امنیت و ثبات کامل به 
کش��ور عزیز مصر بازگردد و مردم فهیم و متدین این کش��ور بار 
دیگر نش��ان دهند که با اتحاد و انس��جام ملی و توکل به خدای 
بزرگ قادرند به خوبی از این مرحله دشوار به سرعت عبور کنند 

و امت اسلامی را از نگرانی خارج سازند.

مدیر حوزه های علمیه کشور:
مراکز حوزه علمیه بانوان

 گسترش می یابد

با صدور بیانیه ای
جامعه مدرسین حوزه علمیه قم

 ازتحولات سیاسی مصر ابراز نگرانی کرد

همدان-خبرنگار کیهان:
مشاور فرهنگی سازمان ملی استاندارد گفت: برای امور 
فرهنگی کشور، تاکنون هیچ استانداردی تدوین نکرده ایم.

حجت الاسلام والمسلمین محمدرضا میلانی نژاد درگفت و گو 
با خبرنگاران در همدان افزود: با وجود تأکید رهبر معظم انقلاب 
مبنی بر تعریف استاندارد برای کارها و امور فرهنگی جامعه، هنوز 

این امر محقق نشده است.
وی ادام��ه داد: تا زمانی که فرهنگ جامعه درس��ت نش��ود، 
بخش های دیگر مانند اقتصاد و صنعت و... درست نمی شود و اگر 
فرهنگ در هر بخش��ی جایگاه خود را پیدا کند هیچ تخلفی در 
آنجا روی نمی دهد تا نیاز به ورود نهادها و سازمان های نظارتی و 

بازرسی و یا برخورد باشد.
مشاور فرهنگی سازمان استاندارد درباره تعبیر دینی از کلمه 
اس��تاندارد، اظهار داش��ت: معادل این واژه در تعبیرات دینی ما 
هم��ان عدال��ت و به معنی قرار گرفتن هر چیزی در جای خود و 

در حد خود است.
میلانی نژاد یادآور ش��د: توجه به پیام انبیای الهی و ائمه)ع(، 
استانداردسازی کل رفتار انسان ها و عالم بشریت را در پی دارد.

پس از این گفت وگو نمازخانه اداره کل استاندارد استان همدان 
توسط مشاور فرهنگی سازمان ملی استاندارد ایران افتتاح شد و 

سپس مرکز سنجش عیار طلای این اداره کل آغاز به کار کرد.

سرویس شهرستانها-
معاون بهره برداری آبفای استان قم، میانگین بارندگی 
در استان قم را یک پنجم متوسط جهانی دانست و گفت: 
در حال حاضر تنها راه برای مقابله با مش�کلات ناش�ی از 

کم آبی، صرفه جویی است.
به گزارش روابط عمومی ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان قم، 
مهدی نظرزاده با اش��اره به وضعیت بارندگ��ی در ایران و جهان 
گفت: متوس��ط بارندگی در دنی��ا 850 میلی متر، در ایران 250 
میلی متر و در قم نیز این میزان یک پنجم متوسط جهانی یعنی 

تنها 162 میلی متر است.
وی به مشکلات تامین آب برای شهر کهک اشاره کرد و ابراز 
داشت: با کاهش بارندگی ها، افزایش برداشت و پایین رفتن سطح 
آب، آبدهی دو چاه اصلی تامین  کننده نیاز شهر کهک امسال نسبت 

به سال گذشته 30 درصد کاهش یافته است.
معاون بهره برداری آبفای استان افزود: به همین دلیل با وجود 
تلاش های صورت گرفته نتوانستیم آب را به صورت دائم در اختیار 
مردم این شهر قرار دهیم و با اجازه مسئولان در هفته های اخیر 

نسبت به نوبت بندی آب اقدام کردیم.
وی تاکید کرد: البته این موضوع مورد رضایت ش��رکت آب و 
فاضلاب استان نیست، اما چاره ای جز این راه وجود ندارد، چرا که 
در حال حاضر منبع جدیدی برای تامین آب شهر کهک نداریم.
نظرزاده افزود: با اینکه دو چاه جدید حفر کردیم، اما این چاه ها 
نیز خشک بود و هنوز تامین آب شهر کهک با مشکل روبه رو است.

وی با اشاره به تلاش های صورت گرفته برای تامین آب شهر 
کهک و روستاهای اطراف از پروژه انتقال آب از سرشاخه های دز 
به قم، بیان داش��ت: امیدواریم هرچه زودتر این امر تحقق یابد و 

مشکلات آب این شهر برطرف شود.
معاون بهره برداری آبفای استان افزود: در حال حاضر تنها راه 

مقابله با مشکلات ناشی از کم آبی صرفه جویی است.

آب آشامیدنی در شهر کهک قم هم 
جیره بندی شد

اعتراف مشاور فرهنگی سازمان ملی استاندارد:
هیچ استانداردی برای امور فرهنگی 

تدوین نکرده ایم


